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We hebben een bijzonder jaar gehad met veel sportieve hoogtepunten in alle gelederen van onze 

verening. De vereniging leeft! De zaterdagen zijn steeds drukker, meer ouders die komen kijken, meer 

sponsoren en meer toeschouwers bij onze seniorenwedstrijden. Steeds meer mensen die zich 

betrokken voelen bij onze mooie club. 

Hieronder een samenvatting van het wel en wee binnen onze vereniging.  

Sportief 

Sportief gezien was dit een top jaar. Het eerste elftal dat kampioen is geworden, de laatste keer was 

decennia geleden en het was ongeveer 13 jaar geleden dat we in de 3e klasse hebben gevoetbald. Dit 

werd natuurlijk nog even extra gevierd tijdens de kampioensreceptie. Maar ook ons derde elftal heeft 

tot het laatst gestreden om het kampioenschap. Een hele mooie tweede plaats was het gevolg. Het 

tweede draaide mee in de middenmoot en het vierde bungelde helaas onderaan. De vrijdagavond 

teams hielden er wisselende resultaten aan over, maar daar was de derde helft vaak het hoogtepunt. 

De jeugdteams deden het over de gehele linie uitstekend en er werden meerdere kampioenschappen 

en promoties behaald. 

Leden/ Wedstrijdzaken 

Het is goed om te zien dat ons ledenbestand nog steeds gestaag toeneemt, de jongste jeugd weet ons 

goed te vinden. Een goed teken gezien de bewegingsarmoede die er is bij de kinderen. Trouwens je 

bent nooit te oud om te bewegen, misschien is walking voetbal voor 65+ ook een idee voor komend 

seizoen. 

Meer leden betekend meer teams en dus ook meer wedstrijden. Meer wedstrijden betekend ook meer 

scheidsrechters. Kortom het is een hele uitdaging omdat elke zaterdag weer rond te krijgen. Zorgen 

dat de velden en kleedkamers goed ingedeeld zijn en dat wedstrijden geleid worden door juiste 

mensen. Gelukkig hebben wij een prima scheidsrechterkorps, die echter wel wat uitbreiding kan 

gebruiken. 

Voor komend seizoen zoeken we nog een nieuwe wedstrijdsecretaris en iemand voor de 

ledenadministratie. 

Bestuurlijk 

Het bestuur bestaat op dit moment uit 8 personen welke naast de bestuursfunctie ook 

verantwoordelijk is voor de commissies onder hem of haar. Ik zeg hem of haar, maar er is helemaal 

geen haar?! Misschien dat het daar eens tijd voor wordt? Barry Waaijenberg heeft aangegeven te 

stoppen einde seizoen als secretaris en legt daarnaast ook zijn werkzaamheden als wedstrijdsecretaris 

en ledenadministrateur neer. Tijdens de eerstvolgende ALV zullen we Gerben Brons voordragen als 

secretaris. De andere functies zijn nu nog vacant. 

Er waren dit seizoen weer mooie momenten aanwezig waar wij als bestuur ook van genieten. De jeugd 

die het massaal naar zijn zin heeft en sportieve resultaten heeft gehaald. De penningmeester die blij is 



met de drukke zaterdagen. Met als hoogtepunt het regelen van het kampioensfeest. Dat maak je niet 

elk jaar mee toch... 

We proberen ook ons mooie sportpark steeds verder te professionaliseren. Denk daarbij aan 

vergroening en duurzaamheid. Samen met onze VMP en andere vrijwilligers is dit een continu proces. 

Nieuwe sponsorvlaggen en doeken dragen bij aan ons professionaliteit.  

Naast de verplichte bezoeken die we doen m.b.t. de gemeente en de KNVB, houden we ook contact 

met andere verenigingen via Sportforum Ede. 

We willen ook nog graag even stilstaan bij alle mensen die we afgelopen jaar zijn verloren. Helaas 

hebben we meerdere diensten moeten bezoeken afgelopen seizoen. Niet leuk, maar wel heel 

belangrijk. Vaak hebben hele families een band met de vereniging. Vanuit hier nogmaals sterkte. 

De werkzaamheden van het bestuur blijven continu doorgaan en wij doen dat met veel plezier en met 

veel passie voor de vereniging. Wij zijn ook altijd aanspreek- en bereikbaar voor jullie. 

Maar vergeet niet, we zijn allemaal de vereniging, wij proberen het in goede banen te leiden, maar 

iedereen is zelf verantwoordelijk voor zijn of haar handelen. Helaas zijn er zaken die ondanks we erop 

hameren en aandacht aan geven toch niet zo gaan als de bedoeling is. Spreek elkaar aan op ieders 

gedrag. 

KNVB 

De KNVB is de laatste jaren vooral bezig om te zorgen dat de wedstrijden gelijkwaardiger worden en 

de afstanden beperkt gehouden worden. Dit doen ze bij eerste elftallen bijvoorbeeld door zaterdag en 

zondag samen te voegen, verzwaarde promotie en degradatie regels en bij de jeugd met het 4 fase 

voetbal. Daarnaast zie je vooral bij de jeugd steeds meer aanpassingen van de regels om meer 

spelvreugde te creëren. 

Vrijwilligers/ Jubilarissen 

Bedankt voor jullie tomeloze inzet, bedankt voor het plezier dat jullie uitstralen. Samen staan we sterk! 

Gelukkig konden we jullie tijdens de vrijwilligersavond op 1 juni 2024 bedanken voor jullie 

werkzaamheden. Een gezellige feestavond, met drankjes geserveerd door vrijwilligers vanuit 

Advendo’57 en een lekkere BBQ. 

Daarnaast hebben wij deze avond wederom gebruikt om onze jubilarissen te huldigen. Eentje voor 60 

jaar lid, 1 voor 50 jaar, 4 voor 40 en 5 voor 25 jaar lid. Daarnaast kreeg Wijnand Westerhuis een gouden 

scheidsrechters speld overhandigd vanuit de KNVB en werd Barry Waaijenberg gehuldigd tot Lid van 

Verdienste.  

Saamhorigheid, fatsoen en verantwoordelijkheid, dat zijn onze kernwaarden. 

Tot zover het jaarverslag. 


